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AHF - AURDALSÅSEN HYTTEFORENING 
 

REFERAT - STYREMØTE 23. NOVEMBER 2015 
 

Sted/tid: via Skype  kl 18:00 - 19:00 
Til stede:  Olaf Valeur, Gunnar Fredrikson, Johan Mohn, Knut Nes, Elisabeth K. Eckbo,  Harald 
  Dahle 
Fraværende: Svein Svarstad, (Tone Fredrikson) 
Referent: Harald Dahle 
 
 
1. Referat forrige møte: 
 
Referatene fra møtene 19. oktober 2015 ble godkjent.  
 
2. Referatsaker:  
 
a. Områdekart: I lys av alle innsigelsene mot kommunens veinavnforslag, avventes resultatet. Johan 
arbeider fortsatt med saken.  
 
b. Sykkelveier og stier: Oppfordring til eget vedlikehold av eksisterende stier i form av å holde tilvekst 
nede gjøres på årsmøtet.  
 
c. Søppelkontainere: Fortsatt lite nytt fra VKR, papirkontainer tømt etter purringer. Knut holder i saken.  
 
d. Skiløyper: 
 
Ingen kjent reaksjon på utspill fra Løypelaget og Valdresmarsjen.  Løypelagets årsmøte i romjulen 
forventes å referere status.  
  
e. Trær og tilgroing:  
 
Ingen fremdrift, Olaf og Svein holder i saken.   
 
f. Regulering ved Fjellstølknatten: 
  
Intet nytt.    
 
g. "Kloakkveien": 
 
Olaf har formidlet kontakt mellom utbygger og spørger.  
 
h. Veinavn på Aurdalsåsen: 
 
Jfr. punkt a; Noen veiskilt er blitt demontert av uvedkommende. Styret tar avstand fra 
selvtektshandlinger.  
 
i. Samarbeid med Nord-Aurdal kommune:  
 
Vår henvendelse havnet i "feil" postkasse, Knut følger opp.   
 
j. Sikteskive på Fjellenden ("Sukkertoppen"):  
 
Intet nytt.   
 
3. Eventuelt:  
 
a. Knut har formdlet pris for oppgradering i størrelsesorden kr 5 500 pr. år hvilket styret aksepterer. 
Foreningens økonomi må behandles på årsmøte.  
b. Neste møte tirsdag 26. januar 2016 kl 18:00 Karl Johans gt 25 (Kaluna - 4 etg.) 
 
 
23. november 2015  
Harald Dahle 


